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Zápis 

ze schůze Rady dobrovolného svazku obcí   

„Mikroregion Žďársko“  4/2023‐R 

 

konané dne 27.09.2023 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti rady města v budově MěÚ  ve 

Žďáře nad Sázavou 

Přítomni: viz. prezenční listina – počet 7 

Omluveni:  ‐ 

Hosté: p. Kliment, pí Zeroníková, p. Odvárka 

 

Navržený program jednání: 

1. Zahájení 

2. Administrativní záležitosti DSO 

3. Odpadové hospodářství – zástupci firmy AVE CZ odpadové hospodářství, s. r. o. 

4. GDPR – pověřenec pro GDPR za město Žďár n. S. 

5. Různé, diskuze 

6. Závěr 

 

1. Zahájení 

Jednání  schůze  Rady  zahájil  ve 13:00  hodin  Ing. Mrkos,  předseda  DSO.  Po  přivítání  všech 

přítomných oznámil zahájení jednání. 

 

2. Schválení programu  

Manažerka DSO přivítala přítomné a seznámila je s navrženým programem jednání. Vyzvala 

přítomné  k návrhům  na  doplnění  programu.  Nikdo  z přítomných  k programu  připomínky 

nevznesl, proto bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

 

Usnesení č.01/2023/04‐R 

Rada DSO Mikroregion Žďársko schvaluje navržený program jednání schůze Rady č.4/2023‐

R 

Hlasování č.1:  pro : 7           proti: 0            zdržel se: 0                    Usnesení bylo přijato 
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3. Odpadové hospodářství 

Přítomní  byli  seznámeni  s postupy  v oblasti  odpadového  hospodářství  předsedou  DSO  a 

možnostmi zkvalitňování odpadového hospodářství pro členy svazku, s plány a vizemi. 

K tématu OH se vyjádřili zástupci firmy AVE, která zajišťuje svoz odpadů ve většině obcí DSO. 

Odpověděli  na  dotazy  přítomných  –  např.  smlouvy  (historie,  vývoj  a  budoucnost), 

předpokládané zdražování služeb, rozdílné ceny pro město Žďár a pro obce ‐ obce mají ceny 

za jednotlivé komodity jednotné, rozdílné jsou ceny za čas strávený v obcích, Žďár má cenu 

jinou z důvodu jiných nádob na odpad apod. Cena ve smlouvách je u obcí postavena na čase 

stráveném vývozem a ne na množství vyváženého odpadu. 

Vracení PET lahví po průzkumu firmy se jeví jako neekologické a došlo by k navyšování ceny za 

odpad jednotlivým obcím. 

Spalovna v Brně plánuje zdražování, možnost vývozu určitého množství odpadu obcí firmou 

AVE do spalovny, nutno propočítat, aby bylo efektivní. 

Řešeny byly možnosti budoucí spolupráce v této oblasti. 

 

4. GDPR  

Předseda přítomné seznámil s hostem Mgr. Klimentem, pověřencem pro město Žďár.   

Sdělil  návrh,  že pro úsporu  finančních prostředků  členských obcí,  se  rada DSO dohodla na 

jednotné  ceně  6.000  Kč  za  člena/rok.  Pro  členy  DSO,  kterým  p.  Kliment  vykonával  funkci 

pověřence, se jedná o snížení částky z 12.087 Kč/rok na 6 000 Kč/rok. Byla nastíněna možnost 

rozšíření klientů p. Klimeše o členy svazku, kterým pověřence vykonává jiný pověřenec.  

Jednalo se také o tom, jak budou financovány příspěvkové organizace členských obcí vzhledem 

k výkonu agendy GDPR. Po diskuzi a argumentaci ze strany rady a manažerky bylo přistoupeno 

na jednotnou cenu 6.000 Kč pro členy i vč. příspěvkových organizací/rok. 

 

Úkol pro manažerku DSO: 

1.  Zjistit zájem členů DSO, kterým pověřence vykonává jiný subjekt než p. Kliment 

2. Zahájit spolupráci s p. Klimentem na dodatcích ke stávajícím smlouvám a na smlouvách 

novým klientům p. Klimeše tak, aby od roku 2024 byla služba GDPR nově nastavená a 

zasmluvněná na novou cenu  

 

5. Diskuze, závěr 

Diskuze probíhala již průběžně při řešení jednotlivých bodů programu. 
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V diskuzi se řešilo téma fotovoltaiky v obcích. Svůj pohled na toto téma přednesl i p. Kliment. 

  
Předseda svazku přítomné seznámil s plány krajského úřadu v oblasti sociální péče, 
přenesení služeb do terénní práce. Pro tyto účely navštíví jednání celého DSO radní 
kraje pro sociální záležitosti p. Jan Tourek. Jde o záměr kraje na rozšíření nepřetržité 

pečovatelské terénní sociální služby v obcích ORP, kde tato služba doposud není 
poskytovaná. Kraj zajistí většinové financování služby z rozpočtu. Příspěvek obce bude činit 
cca 200,‐ Kč/os. Rozšíření služby je v plánu od 1.1.2025.    

 

Další schůze rady je plánována na konec října 2023. 

Na  závěr předseda DSO poděkoval všem přítomným a hostům za účast a  schůzi Rady DSO 

Mikroregionu Žďársko ukončil ve 14:30 hodin.   

 

předseda: Ing. Martin Mrkos  

 

 

místopředseda: Antonín Váša 

 

 

Zapsala: Ing. Ilona Vráblová                


